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برخی  که  حالی  در  جامعه:  گروه 
معماران نسبت به طرح کاروانسرای طلا 
و جواهر که قرار است در بافت تاریخی 
مجاورت  در  زمینی  در  و  کرمان  شهر 
مسجد ملک ساخته شود بدبین هستند 
و آن را نوعی شهرفروشی و فاقد توجیه 
و  استانداری  و  شهرداری  می دانند، 
شرکت مس بر اجرای این طرح مصمم 
با  کاروانسرا  این  است  قرار  هستند. 
و  شهرداری  مشترک  سرمایه گذاری 
سرچشمه  مس  سرمایه گذاری  شرکت 
ساخته شود و تفاهم نامۀ این مشارکت 
حضور  در  خردادماه   27 شنبه  صبح 
استاندار کرمان و پورابراهیمی ـ نماینده 

کرمان و راور در مجلس امضا شد.
این  امضای  جلسۀ  در  که  آن طور 
تفاهم نامه مطرح شد، حسن زاده ـ معاون 
و  طرح  این  »بانی«  استاندار  اقتصادی 
که  داد  توضیح  او  است.  سرمایه گذاری 
چرا به چنین تصمیمی رسیده اند. پیشینۀ 
کرمان در طلاسازی، مصرف بالای طلا در 
کرمان از سویی و عدم تولید آن در استان 
و واردات طلا از شهرهایی مثل اصفهان و 
یزد از سویی دیگر، آن ها را به این نتیجه 
در  طلاسازی  برای  ظرفیتی  که  رسانده 

کرمان ایجاد کنند.
به گزارش استقامت، امیر حسن زاده 
در  کرمان  استاندار  اقتصادی  معاون  ـ 
ابتدای جلسۀ »امضای تفاهم نامۀ شرکت 
برای  کرمان  شهرداری  و  مس  ملی 
تولید  کارگاه های  راه اندازی  و  ساخت 
داد:  توضیح  کرمان«  در  جواهر  و  طلا 
»حدود 3 ماه قبل جلسه ای با شهردار 
موضوع  آن  در  که  داشتیم  کرمان 
مشاغل خانگی نیز مطرح شد. شهردار 
ما  به  را  امام  خیابان  در  واقع  زمین 
معرفی کرد و گفت که چند سال مانده 
دلیل  به  شخصی  سرمایه گذار  هیچ  و 
ارتفاعی  محدودیت  و  میراثی  ضوابط 
ورود نمی کند. همان روز، دکتر رستمی 
ایران  مس  ملی  شرکت  مدیرعامل  ـ 

بررسی  برای  هم  با  و  بودند  کرمان  در 
مشکلات معدن مس دره آلو رفته بودیم. 
آنجا بنده پیشنهاد سرمایه گذاری مس 
از  بعد  کردم.  مطرح  را  زمین  این  در 
رفتیم.  زمین  از  بازدید  برای  جلسه، 
اولین جلسه کنار  شهردار هم آمدند و 
پروژه برگزار شد. دکتر رستمی شرکت 
سرمایه گذاری مس سرچشمه را معرفی 
برگزار  نیز  دیگری  جلسات  و  کردند 
شد«. وی با بیان اینکه کشور ما معدنی 
است ولی متاسفانه در حوزۀ طلا کسی 
»سالانه  افزود:  است،  نکرده  کار  خیلی 

نیاز به 30 تا 40 تن طلا داریم«.
وی سپس اظهار کرد: »کرمان پیش 
از این در حوزۀ طلا ورود نکرده بود اما 
طلا  محدودۀ  دو  فاریاب  در  جنوب  در 
پروانه گرفته اند، یکی کارخانه اش احداث 
شده و دیگری در حال احداث است. این 

طلا عیار خوبی هم دارد«.
وی تاکید کرد: »در زمین شهرداری 
بلکه  بسازیم  طلا  پاساژ  نمی خواهیم 
با  شمش  که  باشد  جایی  می خواهیم 
طلا  تولید  و  بیاید  مس  شرکت  برند 
صورت بگیرد و در کشور، طلاساز باشیم 

نه طلافروش«.

نمایشگاه و فروشگاه هم می سازیم 
سعید  جلسه،  این  ادامۀ  در 
شعرباف تبریزی ـ شهردار کرمان گفت: 
»با وجود اینکه سال ها در فراخوان های 
ملک  مسجد  مجاور  زمین  گوناگون، 
شرایط  دلیل  به  ولی  می شد  مطرح 
فرهنگی  میراث  ضوابط  که  خاصی 
نزدیک  بسیار  فاصلۀ  و  کرده  تعریف 
کرمان،  مرکزی  تاریخی  بافت  با  آن 
دنبال  به  فقط  که  عادی  سرمایه گذار 
کتاب های  و  حساب  و  تراکم  افزایش 
سرمایه  بازگشت  نرخ  اقتصادی  اولیۀ 
است نیامده و این سرمایه گذاری تاکنون 

صورت نگرفته است«.
وی افزود: »بعضا پیشنهاداتی به ما 

می شد که این عرصۀ بسیار مهم تفکیک 
مسجد،  پشت  سبک  همان  به  و  شود 
مسکونی و تجاری در آن ایجاد شود اما 
خیلی مقاومت شد تا این اتفاق نیفتاد«. 
وی ادامه داد: »تا اینکه با کمک دکتر 
نظر مساعد دوستان مس  و  حسن زاده 
این گره از سرمایه گذاری در این منطقه 
از شهر باز شد. از ابتدا بنا بر این نبود که 
اینجا بازار لوکس فروش طلا باشد بلکه 
بخش نمایشگاهی و فروشگاهی هم دارد. 
اولیه که در حال  پیش نویس  در  حتی 
بررسی است، در زمینۀ فناوری و نوآوری 
نیز مرکزی دیده شده و فضاهای عمومی 
از جمله آمفی تئاتر نیز در آن دیده شده 
است«. وی مدعی شد: »زنجیرۀ تامین 
طلا و گهرسنگ که بخش قابل توجهی 
از آن را در کرمان داریم در این محل 
مشاهده خواهیم کرد«. شهردار کرمان 
و  منظر  و  سیما  لحاظ  »از  کرد:  اظهار 
به  مسجد  تاریخی  بافت  با  آن  تطابق 
می گیرد  صورت  توجه  حداکثری  طور 
بوده  این  مشاور  دغدغه های  از  یکی  و 
که بنایی کاملا هم پیوند با بافت تاریخی 
ایجاد کنیم یعنی فضایی که از معماری 
تا کاربری آن متناسب باشد«. وی اضافه 
که  زمینی  بزرگ ترین  »اکنون،  کرد: 
در  را  داشتیم  کرمان  تاریخی  بافت  در 

اختیار مس قرار می دهیم«.
»جزئیات  گفت:  شعرباف تبریزی 
پیگیری  از طریق شورای شهر  موضوع 
می شود و اصل کار که طراحی نقشه و 
جزئیات اجراست را در کوتاه مدت انجام 

خواهیم داد«.
 کار مهم کارخانۀ استحصال طلاست
عابدی نژاد  جلسه  این  ادامۀ  در 
سرمایه گذاری  شرکت  مدیرعامل  ـ 
یکی  اینکه  بیان  با  نیز  مس سرچشمه 
صنایع  معدنی  استان  دغدغه های  از 
پایین دستی و فرآوری و تکمیل زنجیرۀ 
تولید  فرآیند  »در  گفت:  است،  ارزش 
ایجاد  آنودی  پسماند  یک  کاتد  مس 

می شود که حاوی عناصر اقتصادی بسیار 
ذی قیمتی است که ارزان قیمت ترین آن 
طلا و نقره است اما متاسفانه سال های 
ما  ولی  نشده  توجه  آن  به  که  زیادی 
داریم به این فرایند نزدیک می شویم و 

کار را در دو محور پیش می بریم«.
وی افزود: »یک محور، ایجاد کارخانۀ 
فرآوری با مشارکت  طرف های ایرانی و 
خارجی است تا طلا و نقره و کلیۀ عناصر 
اقتصادی و نادری که در پسماند آنودی 

است را جدا کنیم«.
کارگاه های بزرگ نیاز داریم

اتحادیه  رئیس  ـ  جواهریان  علیرضا 
گفت:  نیز  کرمان  نقره  و  جواهر  و  طلا 
است  مفید  و  خوب  بسیار  طرح،  »این 
ظرفیت  از  که  است  این  خواهشم  اما 

اتحادیه نیز استفاده شود«.
وی افزود: »رقبای ما یزد و اصفهان 
هستند که حداقل 20 سال از ما جلوتر 
دیگر  با  بتوانیم  اینکه  برای  ما  هستند. 
به  نیاز  کنیم  رقابت  مهم  کارخانجات 

فضاهای بزرگ  تر داریم«.
کوچک  »فضاهای  کرد:  تاکید  وی 
برای  ما  و  است  کوچک  مشاغل  برای 

رقابت نیاز به فضاهای بزرگ داریم«.
اینکه  بیان  با  سپس  جواهریان 
کرد:  اظهار  طلاست،  ما  اولیۀ  سرمایۀ 
شروع  برای  دیده،  آموزش  که  »کسی 
وام  بانک ها  ولی  دارد  طلا  به  نیاز  کار، 
نمی دهند. اگر »بانک طلا« ایجاد شود 
که شرکت سرمایه گذاری مس طلا را در 
اختیار بگیرد و با گرفتن ضمانت کافی، 
طلا بدهند و طلا بگیرند خیلی به رونق 
تولید کمک می کند«. وی ادامه داد: »ما 
قیصریه زرگران را در کرمان داریم که 
100 سال قدمت دارد و تقریبا 80 سال 
دست ماست. ما این بازار را آباد کردیم 
و  بالا  خیلی  داریم،  که  اجاره هایی  اما 
وجود  که  بازاری  است.  عرف  از  خارج 
بازار  و  کنید  نابود  می خواهید  را  دارد 

دیگری بسازید؟«.

از بخش خصوصی نظرخواهی شود
نماینده  ـ  پورابراهیمی  محمدرضا 
این  در  نیز  مجلس  در  راور  و  کرمان 
جلسه گفت: »در زمینۀ طلا و جواهر دو 
تشکیلات داریم که یکی وابسته به اتاق 
اصناف است. نظرات صنف طلا و جواهر 
بسیار کمک می کند و به عنوان اصل در 

تفاهم نامه مدنظر قرار گیرد«.
وی افزود: »ظرفیتی هم اتاق بازرگانی 
تحت عنوان تشکل تولیدکنندگان طلا و 
جواهر ایجاد کرده و در کرمان انجمن 
تشکیل  جواهر  و  طلا  تولیدکنندگان 
حتما  که  کرد  تاکید  وی  است«.  شده 
از این دو تشکل برای اجرای این طرح 
اظهار  وی همچنین  نظرخواهی شود.  
شبکۀ  ناخواسته  یا  »خواسته  کرد: 
مشاغل  حوزۀ  در  تولید  از  گسترده ای 
اما  شود  راه اندازی  می تواند  خانگی 
اقتصادی  مجموعه ای  دارند  نیاز  چون 
کاروانسرا  این  گیرد،  قرار  بالادست  در 
در پشتیبانی های بعدی فقط به ساخت 
نیز  را  حمایت ها  این  بکه  نشود  منجر 
انجام دهد تا مشاغل خانگی با این اقدام 
که طلا بگیرند و طلا بدهند راه بیفتد و 
و  دستمزد  به صورت  ساخت  واقع،  در 

کارمزدی نیز انجام شود«.
مجموعۀ  »ایجاد  کرد:  اضافه  وی 
جدید علم و فناوری در این پروژه هم 
است  این  ما  تاکید  که  است  مطرح 
مراکز تخصصی که  و  دانشگاه  با  حتما 
و  شود  هماهنگ  هستند  فعال  الان 

موازی کاری صورت نگیرد«.
طلافروشی نمی سازند

بین  تفاهم نامه  امضای  از  پیش 
مدیرعامل  عابدی نژاد  و  کرمان  شهردار 

سرچشمه،  مس  سرمایه گذاری  شرکت 
با  سخنانی  طی  نیز  کرمان  استاندار 
زمین  »این  گفت:  طرح  این  از  دفاع 
مانده  مدت هاست روی ست شهرداری 
می خواستیم  دیگر  کار  دو  یکی،  و  بود 
دلیل  به  ولی  بدهیم  انجام  آن  در 

محدودیت های میراثی ممکن نبود«.
افزود: »ساخت  فداکار  محمدمهدی 
و  نو  اتفاقی  جواهر،  و  طلا  کاروانسرای 
نوسازی  منطقه  آن  حتما  و  است  ملی 
می شود و پیرامون آن هم حتما کارهای 
آن  و  گرفت  خواهد  صورت  دیگری 

محدوده آبادی می گیرد«.
وی ادامه داد: »ضمن اینکه در زمینۀ 
ما  و  ندارد  وجود  ظرفیتی  ساخت طلا 
استانی مصرف کننده هستیم و طلا وارد 
استان  در  هم  مصرف  میزان  می شود، 

رقم بالایی است«.
در  طلا  »معادن  کرد:  بیان  فداکار 
در  هم  طلا  مقداری  و  استان  جنوب 
دارد  وجود  مس  شرکت  پسماندهای 
استان  در  طلا  تولید  به  می تواند  که 
اظهار  کرمان  استاندار  کند«.  کمک 
مجوزها  و  زمین  با  »شهرداری  کرد: 
شرکت  و  می کند  ورود  پروژه  این  به 
کاروانسرا  این  هم  مس  سرمایه گذاری 
»مشاور  کرد:  اضافه  وی  می سازد«.  را 
نظر متخصصان را در ساخت مجموعه 
صنف  تخصصی  نظارت  می کند.  لحاظ 
نیز وجود  تولید  و  آموزش  و متصدیان 
»بنا  کرد:  تاکید  وی  داشت«.  خواهد 
بلکه  شود  طلا  فروشگاه  اینجا  نیست 
مجموعه ای تولیدی است. حتما در کنار 
تولید، کارهای دیگری نیز انجام می شود 

ولی هدف اصلی تولید طلاست«. 

تفاهم نامۀ ساخت کارونسرای طلا و جواهر با مشارکت شهرداری و شرکت سرمایه گذاری مس امضا شد؛

انتقاد ۲ عضو شورا از شهردار کرمان؛

سرمایه گذاری مس در بازار طلای کرمان

اکثریتشوراازتفاهمنامۀکاروانسرایطلابیاطلاعاند
شورای  عضو  دو  جامعه:  گروه 
اعلام  شهردار  از  انتقاد  با  کرمان  شهر 
جزئیات  از  شورا  اکثریت  که  کردند 
ساخت  برای  مس  سرمایه گذاری 
مجاور  در  جواهر  و  طلا  کاروانسرای 

مسجد ملک بی اطلاع هستند.
است  قرار  که  طرح  این  تفاهم نامۀ 
شرکت  و  شهرداری  مشارکت  با 
ساخته  سرچشمه  مس  سرمایه گذاری 
حضور  در  هفته  همین  شنبۀ  شود، 
استاندار و پورابراهیمی نمایندۀ مجلس، 
عابدی نژاد  و  کرمان  شهردار  توسط 
مس  سرمایه گذاری  مدیرعامل 

سرچشمه امضا شد.
رئیس  نایب  ـ  کمساری  محمدرضا 
شورای شهر اما روز دوشنبه با یادآوری 
این موضوع به شهردار که روز اول یک 
تعهد اخلاقی به شورا دادید که بند اول 
آن همراهی و همگاهی با شورای شهر 
توافق ها  و  قراردادها  اما  گفت:  است، 
در  شورا  اعضای  اطلاعِ  حداقل  بدون 
صورت  هماهنگی  و  است  انجام  حال 
نمی گیرد. در چنین شرایطی، برخی از 
دچار خدشه  است  ممکن  طرح ها  این 

شود.
در  کمساری  استقامت،  گزارش  به 
نشست عمومی شورای شهر کرمان در 
توضیح  در  خردادماه   29 دوشنبه  روز 
شهردار  به  خطاب  این باره  در  بیش تر 
گفت: »تشکر از اینکه اخیرا نگاه ویژه ای 

پیگیری های  دارید.  سرمایه گذاری  به 
خوبی صورت گرفته است. از مسئولان 
استان هم که شرکت مس را برای ایجاد 
کاروانسرای طلا پای کار آوردند تشکر 
کار  کاروانسرا  این  ساخت  می کنم. 
»اما  افزود:  او  است«.  ارزنده ای  بسیار 
می خواستید  که  زمانی  شهردار،  آقای 
به  اخلاقی  تعهد  یک  بشوید،  انتخاب 
همگاهی  آن،  اول  بند  که  دادید  شورا 
و همراهی با شوراست. ضمانت اجرای 
این تعهدات هم اخلاق و وجدان کاری 
است. نمی خواهم به هیچ عنوان بدبین 
باشم و اصل را بر حسن نیت داریم ولی 
فکر می کنم در برخی موارد، آن طور که 
شاید  که  نمی شود  طی  مسیرها  باید، 

سهوی هم باشد«.
قراردادها  »نمونه اش  داد:  ادامه  او 
حداقل  بدون  که  است  توافق هایی  و 
اطلاع اعضای شورا در حال انجام است. 
چون  ولی  است  مفید  سرمایه گذاری 
هماهنگی صورت نمی گیرد و همگامی 
وجود ندارد، برخی از این طرح ها ممکن 
اینکه  ضمن  شود  خدشه  دچار  است 
شاید نظر شورا در یک توافق  نامه بررسی 
ابعاد دیگری از موضوع باشد که حتما 
دارد«.  هزینه  شهرداری  و  شورا  برای 
این  از  بنده  اینکه  بیان  با  کمساری 
موضوع بی اطلاع بودم که شهرداری در 
فراهم سازی زمینۀ سرمایه گذاری  حال 
مس در شهر کرمان است، اظهار کرد: 

مرمت  بنده،  مطالبۀ  بودم  مطلع  »اگر 
شهر  تاریخی  کارونسراهای  احیای  و 
است«. وی به عنوان نمونه به کاروانسرای 
»این  گفت:  و  کرد  اشاره  حاج آقاعلی 
کاروانسرا، یک بنای بی نظیر است و از 
کاروانسرای وکیل ارزش بالاتری دارد و 
یکی از میراث مهم تاریخی و فرهنگی 
مثل  قدرتمندی  شرکت  وقتی  ماست. 
آیا  می آید،  سرمایه گذاری  برای  مس 
انجام  را  کاروانسرا  این  مرمت  نمی شد 

دهیم؟«.
کرمان  شهر  شورای  رئیس  نایب 
آیا  که  پرسش  این  طرح  با  ادامه،  در 
برای  آبرو  یک  به  وکیل  کاروانسرای 
ادامه داد:  یا خیر؟  کرمان تبدیل شده 
»اصلا کار شهردار را زیر سوال نمی برم 
ولی در راستای انجام بهتر ماموریت ها 
انتخاب تان  از  قبل  اخلاقی که  تعهد  و 
را  شورا  با  هماهنگی  داده اید،  شورا  به  
به طور ویژه در نظر بگیرید«. وی بیان 
توافق نامه  این  اجرای  »گفته اید  کرد: 
منوط به تایید شورای شهر است. بنده 
حسن نیت دارم اما چنین حرکت هایی 
را نمی پذیرم. همۀ اعضای شورا پیگیر 
ولی  هستند  شهر  در  سرمایه گذاری 
اقدام  این  جریان  در  شورا  اکثریت  آیا 
کرد:  تاکید  وی  بوده اند؟«.   شهرداری 
کار  پای  را  مس  شرکت  نمی شد  »آیا 
شهر  تاریخی  کاروانسراهای  مرمت 

بیاوریم؟«.

تفاهم نامه جزئیاتی ندارد
به  پاسخ  در  کرمان  شهردار 
»فرصت های  گفت:  انتقادات  این 
دفترچه ای  در  قبلا  را  سرمایه گذاری 

اعلام کرده ایم«.
افزود:  شعرباف تبریزی  سعید 
 18 که  ملک  مسجد  مجاور  »زمین 
هزار مترمربع است هم در این دفترچه 
بوده است«. وی ادامه داد: »قبل از ما، 
سنتی  سوغات  بازار  ساخت  پیشنهاد 
تراکم  بود ولی چون  در آن داده شده 
مراجعه کننده ای  بگیرد،  نمی توانست 

نداشت«.
بین  داد: »آنچه  توضیح  وی سپس 
شهرداری و شرکت سرمایه گذاری مس 
سرچشمه امضا شد، یک تفاهم عمومی 
در خصوص اصل سرمایه گذاری است و 
عبارتی  به  ندارد.  جزئیاتی  تفاهم  این 
و  پروانه  شهرداری  پذیرفتیم  دیگر، 
زمین را بدهد و شرکت مس کار ساخت 
محاسبات  باید  هنوز  بدهد.  انجام  را 
انجام  دیگر  اقدامات  بسیاری  و  انجام 

شود«.
وی تاکید کرد: »شرکت مس حتما 
باید در فراخوان مزایده ای شرکت کند 
و ممکن است در کنار مس، مجموعۀ 

دیگری هم شرکت کند و برنده شود«.
اینکه  به  پاسخ  در  کرمان  شهردار 
چرا سراغ مرمت کاروانسراهای موجود 
مالکیتی  هیچ  »چون  گفت:  نرفته اند؟ 

در بافت تاریخی جز این زمین نداریم 
دیگر  کاروانسراهای  سراغ  همین  برای 
در  مس  با  »اما  افزود:  وی  نرفتیم«. 
حال پیگیری برای ایجاد پارک فناوری 
برای  و  هستیم  مس  رشد  مجموعۀ  و 
که  هستند  این  دنبال  به  منظور،  این 
کاروانسرایی را بگیرند. در این صورت، 
را  مجوزها  ما  نیست  مهم  ما  مالکیت 

می آوریم«.
وی گفت: »در تفاهم نامه ای که امضا 
کردیم هم نوشته شده که تمام فرایندها 
از طریق فراخوان و با تایید شورای شهر 

باید انجام شود«.
دیروز عکس جلسه را دیدم

رئیس کمیسیون  ـ  مویدی  فتح الله 
خدمات شهری شورای شهر اما خطاب 
به شهردار گفت: »خیلی این روش های 
شما را نمی پسندیم. کارها را رسانه ای 
می کنید و توافق نامه را امضا می کنید و 

بعد ما باخبر می شویم«.
وی با بیان اینکه چه اشکالی داشت 
شورا  از  مشورت  یک  این،  از  قبل 
می گرفتید؟ افزود: »به نظر می رسد از 
با  این طور  که  برخاستید  دیگری  دندۀ 

شورا رفتار می کنید«.
وی ادامه داد: »در عزل و نصب ها که 
شمشیر را از رو بستید و در شهرداری 
انجام  خواستید،  هرچه  و  کردید  درو 
با  نه  مشورتی  کوچکترین  و  می دهید 

شورا و حتی با رئیس شورا نکردید«.
می داند  »خدا  کرد:  اظهار  وی 
امضای  جلسۀ  این  عکس  دیروز  من 
تفاهم نامه را دیدم. چه اشکالی دارد که 

برداشت  می گرفتید؟  مشورت  شورا  از 
ما این است که می خواهید حرف خود 
را بر کرسی بنشانید و هر کار خودتان 

خواستید انجام دهید«.
نباید  شهردار  که  کرد  تاکید  وی 

این طور با شورا برخورد کند.
قبلا اطلاع داده بودیم

مویدی  به  پاسخ  در  شهردار 
فرصت های  که  کردم  »عرض  گفت: 
دفترچه ای  در  قبلا  را  سرمایه گذاری 
بار  دو  یکی،  شورا  در  و  کردیم  چاپ 

دربارۀ فراخوان ها بحث شد«.
زمین  »این  افزود:  شعرباف تبریزی 
داشته  بازار  ساخت  فراخوان  مدت ها 
کسی  که  سرمایه گذاری  اصل  با  است 
پیش فرض  این  با  ما  و  ندارد  مخالفتی 
هنوز  وقتی  ندارد  دلیلی  رفتیم.  جلو 
جزییات طرح مشخص نیست بخواهیم 
آن را از شورا پنهان کنیم. این، چیزی 
نکرده  خدای  شهرداری  که  نیست 
دنبال  را  آن  دیگر  مسیری  از  بخواهد 

کند«.
به صورت  را  اینکه مس  بیان  با  وی 
نظر  در  خاص  و  تشریفات  ترک 
نگرفتیم، ادامه داد: »مس مثل هر پروژۀ 
سرمایه گذاری باید در فراخوان شرکت 

کند«.
وی اضافه کرد: »بنای ما این بود که 
موافقت دوستان شورا روی اصل پروژه و 
دفترچۀ سرمایه گذاری گرفته شده است 
و ساخت این کاروانسرا پروژه ای نیست 
با آن  که درصدی احتمال بدهم شورا 

مخالفتی دارد«. 


